

3R in Chinese New Year 新年3R行動

Best wishes for a good start and prosperous year of the Dog! To start the new year afresh, let's join the extensive environmental activities to help save the earth!

新年伊始，我們祝願您與家人有一個豐盛的狗年！一元復始萬象更新，讓我們一起參與各式環保活動，為保護地球出一分力！

CNY Goodies & Food Donation 賀年禮品及食品捐贈

FOOD-CO
(SJS聖雅各福群會)

Now 即日 -
09.03.2018



Food Grace
食德好
Now 即日 -
28.02.2018



Red Packets Recycling 利是封回收重用 Greeners Action 綠嶺行動 27.02 - 19.03.2018



CNY Puddings Collection 賀年糕點收集



Food Resources
Recycling Centre (CA)
長春社糧善關愛坊
Now 即日 -
16.03.2018



Foodlink Foundation
膳心連基金
Now 即日 - 28.03.2018

Earth Hour 地球一小時

Join us to support Earth Hour for a sustainable future! Switch off the unnecessary lights at home on 24 March 2018 to perform a good deed for the Earth!

立即承諾參與2018年3月24日的「地球一小時」，關掉不必要電燈，締造可持續發展的未來!



Scan the QR code for details & sign-up. 請掃描QR碼以瀏覽更多活動詳情。



Peach Blossom Tree Recycling Programme 桃花回收活動

Natural peach blossom trees can be processed for producing mulches and composting materials.

Let's save new materials by recycling valuable resources!

回收的桃花可循環再造成園藝用的覆蓋物及堆肥物料，珍惜資源並減少原料消耗!



Food Waste Recycling in Bel-Air 廚餘回收在貝沙 Calling for Participants 參與住戶招募

“Food Waste Recycling in Bel-Air” needs YOU! Simply fill in application form in Club Reception, further details will be provided soon.

家居廚餘回收活動即將啟動，需要您的參與!

歡迎住戶到會所接待處填寫報名表格，更多詳情及注意事項將稍後公佈。



Awards & Recognitions 獎項及榮譽



10 Years Plus Caring Company Logo 2017/2018

10年Plus「商界展關懷」標誌

The Hong Kong Council of Social Service

香港社會服務聯會

Used Clothes Recycling Program

舊衣回收計劃

Friends of the Earth 地球之友

